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>VOORWOORD 
 

Het jaar ging van start met een drukke campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen. Met een 

mooi resultaat, de VVD werd wederom de grootste! En terwijl we in afwachting waren van de 

coalitieonderhandelingen, volgde als snel het kandidaatstellingsproces voor de 

gemeenteraadsverkiezingen. 

 

2017 was dan ook een spannend jaar voor veel van onze leden: fracties en colleges zullen 

veranderen. Voor sommigen leden is dit juist een kans, voor andere leden betekent dat een al dan 

niet gewenste onderbreking of beëindiging van hun politieke loopbaan. De bestuurdersvereniging 

ziet bij de voorbereiding op deze verandering ook een rol voor zich weggelegd en heeft zittende 

wethouders ruim van te voren het aanbod gedaan om verder te denken over hun (politieke) 

loopbaan. Door dit aanbod van voorzorg – en na de verkiezingen zeker ook de nazorg – hopen we 

dat de bestuurdersvereniging in steeds meer situaties van meerwaarde kan zijn. Daarvoor zijn we 

immers ook een netwerk met elkaar. 

 

Een ander speerpunt van het huidige bestuur is het verder vernieuwen en moderniseren van onze 

vereniging. De vereniging moet u als lid, maar vooral als (oud) VVD-bestuurder zo goed mogelijk te 

ondersteunen. De meest zichtbare verandering was het najaarscongres van 2017. Hoewel we 

traditiegetrouw in Lunteren bijeen zijn gekomen, was het programma flink vernieuwd met informele 

onderdelen als speeddaten en thematafels met Tweede Kamerleden. Met de vorming van kabinet 

Rutte III hebben wij – helaas voor de bestuurdersvereniging – afscheid moeten nemen van Mark 

Harbers al lid van het bestuur van de bestuurdersvereniging. 

 

De tweede dag van het najaarscongres stond voor het eerst volledig in het teken van opleiding en 

training van onze bestuurders. Door de krachten te bundelen konden we onze leden een boeiend 

en vol programma aanbieden met een grote diversiteit aan trainingen. Dit was een groot succes en 

dit zullen we in de toekomst blijven organiseren.  

 

Het komend jaar staat wederom volledig in het teken van de verkiezingen. Direct na de 

gemeenteraadsverkiezingen ondersteunen we onze leden met een handleiding onderhandelen, 

een informateurspoule en speciale sessies op het congres. Ook blikken we alvast vooruit op de 

Provinciale Staten- en Waterschapsverkiezingen en zal de bestuurdersvereniging weer een 

Leidraad voor de verkiezingsprogramma’s beschikbaar stellen. 

 

Arjen Gerritsen 

Voorzitter VVD-Bestuurdersvereniging 
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1. >EEN NETWERK VOOR BESTUURDERS

De VVD-Bestuurdersvereniging is in 1946 opgericht als ontmoetingspunt voor en van liberale 

gemeente- en provinciebestuurders en is uitgegroeid tot een ondersteunend apparaat voor haar 

leden en tot een platform voor kennisuitwisseling en discussie. De VVD-Bestuurdersvereniging is 

inmiddels uitgegroeid tot een netwerk voor gekozen en benoemde liberale politici en bestuurders 

die namens de VVD actief zijn in het Europese, nationale, regionale en lokale bestuur.  

De bestuurdersvereniging is er om het onderlinge verband tussen VVD-bestuurders te versterken. 

Om elkaar te kennen en om elkaar te helpen. Bestuurdersnetwerken zijn dé manier voor de leden 

om op een laagdrempelige wijze kennis te maken met de vereniging en medebestuurders. 

Wij werken als netwerk binnen de VVD aan een liberaler en professioneler bestuur van Nederland. 

Tot de werkzaamheden behoren het ontwikkelen en uitwerken van standpunten met betrekking tot 

het binnenlands bestuur en het ondersteunen van lokale, provinciale, landelijke en Europese VVD-

bestuurders. Tevens worden in samenwerking met de Haya van Somerenstichting opleidingen en 

trainingen ontwikkeld en verzorgd voor bestuurders. Wij organiseren trainingen en 

voorlichtingsavonden over nieuwe wetgeving. Ook informatieoverdracht, adviseren van de Eerste 

en Tweede Kamerfracties, het creëren van netwerken en belangenbehartiging behoren tot de 

doelstelling van de VVD-Bestuurdersvereniging. We organiseren congressen en bijeenkomsten 

voor onze bestuurders om met elkaar in contact te komen en een netwerk op te bouwen. Ook is er 

sinds eind 2015 een digitaal platform, de Community, waardoor de leden beter en sneller in contact 

met elkaar kunnen komen. 

2. >LEDEN 

Het aantal leden bedroeg op 31 december 2017 2.251: 

 

Gewone leden:   1.507 

Buitengewone leden:  744 

 

Ten opzichte van 31 december 2016 is dit een afname van 91 leden. 

 

3. >BESTUUR EN NETWERKOVERLEG 

Bestuur 

Het bestuur kwam in 2017 acht keer bij elkaar. Dit gebeurde op vrijdag 20 januari, vrijdag 31 maart, 

vrijdag 19 mei, vrijdag 23 juni, vrijdag 8 september, vrijdag 29 september, vrijdag 3 november en 

vrijdag 8 december. 

Het bestuur bestaat uit: 

 Arjen Gerritsen (voorzitter, burgemeester Almelo) 

 Pieter Heiliegers (vicevoorzitter, burgemeester Haarlemmerliede en Spaarnwoude, 

waarnemend burgemeester Uithoorn) 

 Willemien Meeuwissen (secretaris, fractievoorzitter Provinciale Staten Drenthe) 

 Dorien Verbree (penningmeester, raadslid Leiden) 
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 Boaz Adank (algemeen bestuurslid, wethouder Breda) 

 Anouk van Eekelen (algemeen bestuurslid, wethouder Papendrecht) 

 Mark Harbers (algemeen bestuurslid, lid Tweede Kamer) 

 

Op 23 oktober heeft Mark Harbers zijn bestuursfunctie neergelegd. Sinds 8 december neemt Bente 

Becker (lid Tweede Kamer) de functie waar. De formele benoeming vindt plaats op het 

voorjaarscongres in 2018. 

 

Portefeuilleverdeling 

De portefeuilleverdeling is als volgt: 

 

Voorzitter: Arjen Gerritsen  

Voorzitter Bestuur en Netwerkoverleg  

Algemene en Interne/Externe Zaken  

Adviseur VVD-Hoofdbestuur  

Contactpersoon collega-bestuurdersverenigingen  

 

Vicevoorzitter: Pieter Heiliegers  

Plaatsvervangend voorzitter Bestuur en Netwerkoverleg  

Communicatie: Community, Liberaal Bestuur, website, new en social media  

 

Secretaris: Willemien Meeuwissen  

Statuten en reglementen  

Secretarieel jaarverslag  

Congressen  

 

Penningmeester: Dorien Verbree  

Financiën  

Financieel jaarrapport  

Ledenadministratie  

Contributie  

Provinciale bestuurdersnetwerken 

 

Algemeen Bestuurslid: Mark Harbers | Bente Becker  

Verbinding naar Tweede en Eerste Kamerfractie, Europees Parlement en Teldersstichting  

 

Algemeen Bestuurslid: Anouk van Eekelen  

Coaching en Talentmanagement  

Lid van de stuurgroep van de Haya van Somerenstichting namens de VBV  

 

Algemeen Bestuurslid: Boaz Adank  

Functionele bestuurdersnetwerken en Jong-bestuurders 
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Netwerkoverleg 

 

Het netwerkoverleg bestaat uit vertegenwoordigers van de provinciale en functionele 

bestuurdersnetwerken. 

 

Het netwerkoverleg vergaderde in 2017 vijf keer. Dit was op vrijdag 20 januari (heidag), vrijdag 31 

maart, vrijdag 19 mei, vrijdag 29 september en vrijdag 3 november. 

Vertegenwoordigers provinciale bestuurdersnetwerken 

 

Drenthe 

Mark Strolenberg (raadslid Hoogeveen, lid Algemeen Bestuur Drents Overijsselse Delta) 

  

Flevoland 

Jan de Reus (fractievoorzitter Flevoland) 

 

Friesland  

Tom van Mourik (waarnemend burgemeester Smallingerland)  

 

Gelderland   

Frederik Peters (lid Provinciale Staten Gelderland) 

 

Groningen  

Sinds 4 november 2016 was deze functie vacant. 

Jaap Borg (wethouder Menterwolde) sinds 19 mei 2017. 

 

Limburg   

Frans Pekema (raadslid Bergen) 

 

Noord-Brabant   

Willemijn van Hees (burgemeester Geertruidenberg). 

 

Noord-Holland     

Arjen Verkaik (wethouder Velsen) 

 

Overijssel      

Arjen Maathuis (raadslid Almelo), herbenoemd op 19 mei 2017. 

 

Utrecht      

Tjapko Poppens (burgemeester Wijk bij Duurstede) tot 3 november 2017. 

Sjoerd Potters (burgemeester De Bilt) sinds 3 november 2017. 

 

Zeeland      

Loes Meeuwisse (wethouder Goes), herbenoemd op 19 mei 2017. 

 

Zuid-Holland 

Leon van Noort (wethouder Binnenmaas), herbenoemd op 19 mei 2017.  
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Vertegenwoordigers functionele bestuurdersnetwerken 

 

Schepenbank (wethouders) 

Jasper Mos (wethouder Dordrecht). 

 

P.J. Oud-gezelschap (burgemeesters)  

Annemieke Vermeulen (burgemeester Zutphen), herbenoemd op 19 mei 2017. 

 

Ir. Lelykring (waterschapsbestuurders) 

Marcel Houtzager (Hoogheemraad Delfland) sinds 19 mei 2017.  

 

Fractievoorzittersplatform    

Miranda Joziasse (fractievoorzitter Almere) tot 19 mei 2017. 

Frederik Zevenbergen (fractievoorzitter Leiden) sinds 19 mei 2017.  

 

Griffiers en Gemeentesecretarissen 

John van der Rhee (raadsgriffier Haarlemmermeer) 

 

Gedeputeerden en Statenleden 

Floor Vermeulen (lid Gedeputeerde Staten Zuid-Holland) 

 

Jong Bestuurders 

Mariëlle Mellink (voormalig raadslid Leusden) tot 19 mei 2017. 

Laura Dijkstra (lid Provinciale Staten Groningen) sinds 19 mei 2017. 

 

4. >VOORJAARSCONGRES PAPENDAL 

Op vrijdag 19 mei kwam een grote groep leden van de Bestuurdersvereniging bijeen voor het 

Voorjaarscongres in Papendal. Tijdens dit congres maakten de leden kennis met de nieuwe 

Tweede Kamerfractie, werd er gesproken over de politieke actualiteit en werd er vooruit gekeken 

naar de gemeenteraadsverkiezingen van 21 maart 2018. 

 

De opening van het congres werd verzorgd door voorzitter Arjen Gerritsen. Daarna volgde direct 

de ledenvergadering. Tijdens de ledenvergadering was er ook veel aandacht voor de toekomst van 

de Bestuurdersvereniging en haar functionele en provinciale netwerken.  

 

Vervolgens kwamen de functionele netwerken bij elkaar. Meerdere sessies stonden in het teken 

van de gemeenteraadsverkiezingen in 2018. Andere thema’s waren onder andere de 

Omgevingswet, klimaatadaptatie, energietransitie, ondermijning van het lokaal bestuur en 

campagnevoeren tijdens de Tweede Kamerverkiezingen van 2017. 

 

Nieuw dit congres was de bijeenkomst voor de buitengewone leden van de Bestuurdersvereniging. 

Een netwerk waar in 2018 meer vorm aan wordt gegeven.  

 

Het congres werd afgesloten met landelijk campagneleider Tamara van Ark. Gezamenlijk blikte zij 

samen met de leden terug op de campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen. Dit deed zij 

samen met campagnecoaches Barry Hoogezand, Matthijs Baart en Karima Bouchtaoui. Tot slot 

was het tijd om persoonlijk kennis te maken met de nieuwe Tweede Kamerleden. 
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5. >NAJAARSCONGRES LUNTEREN 

Ruim 350 bestuurders mochten de Bestuurdersvereniging verwelkomen in Lunteren op vrijdag 3 

en zaterdag 4 november 2017. Hoewel Congrescentrum De Werelt voor de oudgedienden van de 

Bestuurdersvereniging bekend terrein is, is het programma voor dit najaarscongres vernieuwd. Met 

een groot aanbod aan netwerkmogelijkheden, ruimte voor inhoudelijke verdieping en een hele dag 

in het teken van opleiding en training op zaterdag. 

 

Voorafgaand aan het congresprogramma vond de lunch voor nieuwkomers plaats. Ieder 

najaarscongres worden nieuwe bestuurders en leden die voor het eerst op een congres van de 

Bestuurdersvereniging komen, hartelijk verwelkomd door de leden van het bestuur van de 

Bestuurdersvereniging. 

 

Tijdens de ledenvergadering maakten de leden kennis met het netwerk Maatschappelijk 

Middenveld. Een actief netwerk van liberale bestuurders en professionals binnen het 

maatschappelijk middenveld. Door de organisatie van bijeenkomsten met ruimte voor verdiepende 

inhoudelijke discussie, slaat het netwerk een brug tussen de politiek, bestuur en het 

maatschappelijk middenveld. 

 

In de hal van het congres werd niet alleen koffie gedronken. Bestuurders konden met vragen over 

de politieke actualiteit en bestuurlijke thema’s terecht bij de VVD-Tweede Kamerleden tijdens een 

speeddatesessie. 

 

Met de gemeenteraadsverkiezingen in aantocht, werd dit thema ook dit congres een belangrijk 

onderwerp tijdens de deelsessie van de netwerken. De sessies van enkele netwerken stonden dan 

ook in het teken van deze verkiezingen. Ook andere thema’s kwamen aan bod, waaronder 

fractiemanagement, online campagnevoeren en de Omgevingswet.  

 

Ook het vastgestelde regeerakkoord speelde een grote rol tijdens verschillende deelsessies. Zo 

gingen onder andere de burgemeesters, de gedeputeerden en Statenleden in gesprek met 

Tweede Kamerleden over de inhoud van het akkoord. 

 

Tijdens het avondprogramma op vrijdag 3 november nam de Bestuurdersvereniging afscheid van 

een zeer gewaardeerd bestuurslid. Vanwege de nieuwe functie van Mark Harbers als 

staatssecretaris van Justitie en Veiligheid in kabinet Rutte III, moest hij helaas zijn rol in het 

bestuur neerleggen. 

 

Het laatste woord deze avond was aan minister-president Mark Rutte. Hij sprak over het 

regeerakkoord. Aansluitend was het woord aan vicefractievoorzitter in de Tweede Kamer en 

campagneleider Bas van ’t Wout over de verwachting van de gemeenteraadsverkiezingen. 

 

Trainingsdag in samenwerking met de Haya van Somerenstichting  

Voor de Bestuurdersvereniging zijn professionalisering en ontwikkeling erg belangrijk. Daarom 

werd er op de tweede dag van het congres voor het eerst en in samenwerking met de Haya van 

Somerenstichting een landelijke trainingsdag voor alle bestuurders georganiseerd met als motto: 

“Ontwikkel je talent”. 
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6. >INHOUDELIJKE BIJEENKOMSTEN 

De VVD-Bestuurdersvereniging biedt ruimte voor netwerken om in samenwerking met elkaar 

grote(re) evenementen te organiseren. In 2017 hebben de provinciale netwerken Utrecht en 

Flevoland en het functionele netwerk Gedeputeerden en Provinciale Statenleden tezamen het 

Provincie Event georganiseerd. 

 

Provincie Event 

Eind 2017 vond het Provincie Event plaats te Utrecht. Dit van oorsprong tweedaags evenement is 

ontstaan vanuit de behoefte om, naast de reguliere bijeenkomsten, onder fractievoorzitters, 

gedeputeerden en commissarissen van de Koning elkaar minimaal één eer per jaar informeel te treffen 

en dit nadrukkelijk te koppelen aan persoonlijke ontwikkeling.  

 

Tijdens het Provincie Event werd onder andere gesproken over economische regionale ontwikkeling, 

met een externe inleider. Dit leidde tot de eerste voorbereidingen van VVD-fractievoorzitters en 

Gedeputeerden richting Statenverkiezingen 2019. Vanuit een gezamenlijke agenda kunnen 

economische kansen (die vaak provincies aan elkaar verbinden) één agenda bieden om met elkaar 

concrete resultaten te boeken.  

 

7. >SAMENWERKING MET DE HAYA VAN 
SOMERENSTICHTING 

 

De Haya werkt al vele jaren nauw samen met de VVD-Bestuurdersvereniging. Voor 2017 hadden 

de VVD-Bestuurdersvereniging en de Haya van Somerenstichting het doel gesteld om zoveel 

mogelijk te bundelen. Dat heeft geresulteerd in diverse trainingsactiviteiten. Voorbeelden hiervan 

zijn de burgemeesterstraining, Liberale Loopbanen en het traject De Lat Ligt Hoger ter 

voorbereiding op de gemeenteraadsverkiezingen. Verder is er op 4 november als onderdeel van 

het VBV-congres in Congrescentrum De Werelt in Lunteren een landelijke trainingsdag 

georganiseerd. 

 

Trainingsdag 4 november 2017   

De dag werd afgetrapt door Anouk van Eekelen en Pieter van der Stadt met als thema ‘Ontwikkel 

je talent’. De volgende vragen stonden bij deze opening centraal: Hoe kan je jezelf binnen de VVD 

verder ontwikkelen? Hoe en waar kan je jouw talent het beste inzetten? Wat zijn je drijfveren? Hoe 

ziet de ideale, moderne, liberale bestuurder er volgens jou uit? Welke stappen kan je zetten om dat 

te bereiken? 

  

Aansluitend werden er enkele workshops verzorgd. Zo gaf Tweede Kamerlid Anne Mulder de 

workshop Liberaal Onderhandelen en sprak Hans van de Broek, lid van de Permanente 

Scoutingscommissie, met bestuurders over de vervolgstappen in hun politieke of bestuurlijke 

carrière tijdens de workshop Liberale Loopbanen.  

  

Daarnaast was de ‘Pieter Duisenberg -methode’ onderwerp van een inhoudelijke workshop waar 

de deelnemers meer grip konden krijgen op de lokale begroting en financiële verantwoording van 

gemeente, waterschap of provincie. In de workshop ‘Hoe zet je jouw ervaring het beste in?’ werden 

oud-bestuurders klaargestoomd tot coach door Bruno Bruins en Frans Gosses. Ook was er een 

workshop om te ontdekken of het burgemeesterschap iets voor je is. 
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Wie zich vooraf had aangemeld kon een intervisiesessie volgen, een primeur bij de Haya.  

Ingewikkelde vraagstukken werden in kleine groepjes en onder leiding van een gespreksleider 

onder handen genomen. Een mooi experiment om op een nieuwe manier van elkaar te leren en 

elkaar verder te helpen. 

 

8.   >ALGEMEEN SECRETARIAAT  

De VVD-Bestuurdersvereniging wordt ondersteund door medewerkers van het Algemeen 

Secretariaat van de VVD. Deze uitbesteding van werkzaamheden vloeit voort uit de overeenkomst 

tussen de VVD-Bestuurdersvereniging en de VVD waarbij alle huidige diensten van de VVD-

Bestuurdersvereniging voor een vast bedrag per jaar worden ingekocht bij de VVD. Sinds 2011 is 

ook de redactie van Liberaal Bestuur hierbij inbegrepen.  

Stagiairs 

Sinds 2014 biedt de VVD-Bestuurdersvereniging ieder half jaar een stagiair de kans om onderzoek 

te doen naar een (politiek) actueel onderwerp dat relevant is voor de leden van de VVD-

Bestuurdersvereniging of om ervaring op te doen met het werk van een politieke partij.  

In 2017 hebben twee studenten stage gelopen bij de VVD-Bestuurdersvereniging. 

In het voorjaar heeft Maurice Grobben, student Bestuurskunde aan de Saxion Hogeschool, 

onderzoek gedaan naar de verhouding tussen de politieke achtergrond van een burgemeester en 

zijn rol als onafhankelijk burgemeester. 

In het najaar heeft Christiaan Peetoom, student Bestuurskunde aan de Hogeschool van 

Amsterdam, onderzoek gedaan naar coalitieonderhandelingen op lokaal niveau. Uit zijn onderzoek 

zijn een aantal aanbevelingen voortgekomen die kunnen helpen tijdens de komende 

coalitieonderhandelingen na de gemeenteraadsverkiezingen in 2018. 

 

 



 

 

10 

 

 

9. >FUNCTIONELE NETWERKEN 

De verslagen zijn opgesteld door de voorzitters van de netwerken. 

a. Schepenbank (wethouders) 

 

Voorjaarscongres mei 2017 

Tijdens de deelsessie hebben de wethouders onderling gesproken over het thema 

“wethouderschap in campagnetijd”, hoe doe je dat als bestuurder en politicus tegelijkertijd? Wat 

zijn de tips en trucs om beter in beeld te komen als VVD-bestuurder? Hoe claim je een (deel-

)succes van je collega? En wat doen de lokalo’s op dat vlak nu beter dan wij? Daarnaast een korte 

kennismaking met de nieuwe Kamerleden. 

 

Najaarscongres november 2017 

We hebben het thema cybersecurity uitgediept, met als spreker Jan Middendorp, woordvoerder op 

dit dossier in de 2e kamer. Welke wet- en regelgeving komt er aan een waarom is het juist een 

onderwerp waar de VVD profiel op kan maken? (En dus niet D66) Verder hebben wij aan de 

Kamerleden onze wensen, zorgen en ideeën meegeven bij uitwerkingen van het regeerakkoord, dit 

vanuit ons perspectief als lokale bestuurders bij “de eerste overheid”. Geen verrassingen richting 

gemeenteraadsverkiezingen en betrek lokale bestuurders bijtijds, zodat er geen onnodige 

discussie ontstaat over uitvoerbaarheid van maatregelen (zoals bij betaalde zorgtaken). 

 

b. P.J. Oud-gezelschap (burgemeesters) 

 
Het PJ Oudgezelschap is in 2017 twee maal bijeen gekomen tijdens de congressen van de 

Bestuurdersvereniging. De bijeenkomsten werden redelijk bezocht met zo’n 50 aanwezigen per 

keer.  

 

Tijdens het voorjaarscongres was Marjolein van der Meer Mohr uitgenodigd om te spreken over 

het thema ondermijning. In november was Albert van den Bosch aanwezig die ons een kijkje 

achter de schermen gaf als kersvers kamerlid. Onderwerp van gesprek was ondermeer de 

gekozen burgemeester.  

 

c. Ir. Lelykring (waterschapsbestuurders) 

 

De Ir LelyKring heeft in 2017 een aantal bijeenkomsten gehouden.  

Papendal-Arnhem 

 

Op vrijdag 19 mei vond het voorjaarscongres van de VVD-Bestuurdersvereniging plaats in 

congrescentrum Papendal te Arnhem. Daarbij ook de deelsessie van de Ir. Lelykring, die van 14:45 

tot 16:15 uur plaatsvond.  

  

Tijdens deze bijeenkomst hebben wij ons naar aanleiding van een presentatie door Marcel 

Houtzager bezig gehouden met klimaatadaptatie.  

 

In aanwezigheid van Barbara Visser, woordvoerder water in de Tweede Kamer, zijn een aantal 

watergerelateerde onderwerpen welke op dat moment actueel waren besproken. 



 

 

11 

 

 

Werkbezoek aan Deltares 

Op vrijdag 22-09-2017 heeft de Leliekring een werkbezoek aan Deltares, een onafhankelijk instituut 

voor toegepast onderzoek op het gebied van water en ondergrond, gebracht. Er waren +/- 20 leden 

aanwezig. Naast een tweetal presentaties over de aanpak van bodemdaling en het 

simulatieprogramma 3Di werden we rondgeleid langs de inmiddels bekende Deltagoot en de overige 

onderzoekslocaties. 

Lunteren 

Ook tijdens het najaarscongres op 3november in Lunteren heeft de Leliekring haar deelsessie 

gehouden. 

In de door ons gereserveerde tijd van anderhalf uur hebben we aan de hand van een zeer goede 

presentatie van Edward Stigter directeur leefomgeving bij de VNG gediscussieerd over de 

komende invoering van de Omgevingswet. 

Daarna samen met onze contact Tweede Kamerleden Martin Wörsdörfer en Remco Dijkstra 

actuele wateronderwerpen besproken. 

 

d. Fractievoorzittersplatform 

Het bestuur van het fractievoorzittersplatform bestond in 2017 uit Frederik Zevenbergen (Leiden), 

Jeroen Verwoort (Velsen), Renee Teunissen (Zevenaar), Ronald Verkuyl (Gouda) en Miranda 

Joziasse (Almere). In de loop van het jaar hebben wij afscheid moeten nemen van Miranda. Zij 

deed in de aanloop van de verkiezingen een stapje terug. Na de gemeenteraadsverkiezingen 

zullen we op zoek gaan naar verdere versterking van het bestuur. 

Afgelopen jaar zijn door het fractievoorzittersplatform weer diverse bijeenkomsten georganiseerd 

waar fractievoorzitters elkaar konden ontmoeten, ervaringen konden uitwisselen en kennis konden 

vergaren. 

Op 8 april hebben wij onder leiding van Rogier van der Sande, gedeputeerde in Zuid-Holland, 

ervaringen uitgewisseld over de campagnes voor de Tweede Kamerverkiezingen en gepraat over 

eventuele lessons learned voor de gemeenteraadsverkiezingen. Ook hebben we tips en ervaringen 

uitgewisseld rond de opvang van statushouders in de diverse gemeentes. 

Tijdens het voorjaarscongres op 19 mei hebben wij een bijeenkomst georganiseerd samen met de 

griffiers en gemeentesecretarissen. Deze bijeenkomst, onder leiding van Rudmer Heerema en 

John van der Rhee stond in het teken van de do’s en don’ts van het campagnevoeren en de 

invloed die verkiezingstijd heeft op het functioneren van de fractie. Ook werd er gesproken over 

coalitievorming na de verkiezingen. 

Het jaarlijkse hoogtepunt blijft onze inspanning tijdens het najaarscongres van de VVD-

Bestuurdersvereniging in Lunteren. Tijdens de deelsessie hebben wij, onder leiding van 

staatssecretaris Tamara van Ark, gesproken over fractiemanagement en teamvorming na de 

verkiezingen. Op weg naar de verkiezingen kunnen mensen teleurgesteld zijn over hun plek op de 

kandidatenlijst, waarna een drukke campagneperiode volgt. Hoe krijg je uiteindelijk, nadat de 

nieuwe raad is ingesteld, alle neuzen dezelfde kant op en bewaar je de rust binnen een fractie? 

Erg nuttig en informatief om met elkaar over van gedachten te wisselen, te sparren en best 

practices met elkaar te delen. 
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Kers op de taart is echter de jaarlijkse pubquiz die wij organiseren voorafgaand aan de feestavond 

in de Onderwerelt. Onder de bezielende leiding van Frederik en Jeroen en met vragen over Helma 

Neppérus, de adressen van partijbureaus en Telstar werd er weer gestreden om de eeuwige roem. 

De overwinning ging dit jaar naar een team van bewindspersonen en (oud-)Kamerleden met onder 

anderen Tamara van Ark, Mark Harbers en Helma Neppérus. Er moet gezegd worden dat de 

laatste, met liefst twee vragen, wel een voorsprong had op de rest.  

Verder zijn in de loop van het in diverse regio’s appgroepen gestart met de diverse regionale 

fractievoorzitters om vaker met elkaar van gedachten te kunnen wisselen. Na de verkiezingen wil 

het fractievoorzittersplatform hier, landelijk, een actievere rol in spelen. Al is het maar om nieuwe 

fractievoorzitters zo snel mogelijk mee te nemen in de bijzondere rol die de primus inter pares 

heeft in ons politiek systeem. 

Wij kijken er naar uit om ook in 2018 weer te werken aan kennisdeling, ontmoeting en vooral een 

hoop gezelligheid.  

e. Platform voor Gedeputeerden en Statenleden 

 

2017 was het jaar van de voor de VVD belangrijke en succesvolle Tweede Kamerverkiezingen. De VVD 

is wederom de grootste partij van het land. Van belang is dat Statenleden en Gedeputeerden elkaar en 

de gekozen vertegenwoordigers in Eerste en Tweede Kamer regelmatig in partijverband treffen, om 

kennis en netwerk te delen en te ontwikkelen. Er bestaat een actief overleg tussen fractievoorzitters en 

gedeputeerden. Woordvoerders treffen elkaar over verschillende onderwerpen. Tijdens het congres te 

Lunteren is dit jaar ervaring opgedaan met het Bestuurderscongres 'nieuwe stijl'. Vanuit het netwerk is 

meegedacht over de aanpak en agenda. Er is voor gekozen aan te sluiten bij dit landelijk 

trainingsmoment voor bestuurders. Tevens is in 2017 wederom een 'Provincie Event' georganiseerd, 

deze keer op eigen initiatief maar met financiële steun vanuit Haya en Bestuurdersvereniging.  

 

Bijeenkomsten netwerk Statenleden en Gedeputeerden 

Het netwerk komt tweemaal per jaar bijeen tijdens het voorjaarscongres en najaarscongres van de 

Bestuurdersvereniging in een deelsessie. In deze deelsessie wordt de politieke actualiteit in de 

provincies besproken. Eventuele vervolgafspraken worden in deze deelsessies gemaakt, dit heeft 

bijvoorbeeld al geleid tot een bijeenkomst van woordvoerders verkeer en vervoer met de 

verantwoordelijk woordvoerders in de Tweede Kamer. Kosten voor deze bijeenkomsten zijn nihil. Het 

aantal bezoekers ligt rond 30 Statenleden, Gedeputeerde en/of cdK's. De bijeenkomsten worden hoog 

gewaardeerd. 

 

Daarnaast is in november 2017 het Provincie Event georganiseerd in samenwerking met de 

provinciale netwerken Utrecht en Flevoland. 

 

f. Platform voor Jong Bestuurders 

 

Voorjaarscongres op 19 mei 

Laura Huisman, Dilan Yesilgoz, Nick Derks en Dennis Wiersma zijn aan de hand van persoonlijke 

voorbeelden en best practices ingegaan op de vragen als: hoe word je het beste jonge raadslid? 

Hoe profileer je je jezelf? Hoe zet je de VVD neer als lokale partij? En hoe wordt de VVD in jouw 

gemeente de grootste?     
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Najaarscongres op 3 november 

Michiel Krom (VVD Hoofdbestuurslid Communicatie & Campagne) heeft een stoomcursus over hoe 

om te gaan met lokale media; hoe je jezelf presenteert. 

 

g. Platform voor Griffiers en Gemeentesecretarissen 

 

Geen verslag ontvangen. 

 

10. >PROVINCIALE NETWERKEN 

De verslagen zijn opgesteld door de voorzitters van de netwerken. 

a. Drenthe 

 

Themabijeenkomst over Zorg een eyeopener - 6 maart 2017 

Inwoners uit Drenthe zijn nog onvoldoende bezig met hun toekomst als het om zorg gaat. Dat 

bleek uit een themabijeenkomst "(Ouderen) Zorg Verandert" op 6 maart in Ruinen die de VVD 

Bestuurdersverenging Drenthe organiseerde. Veertig aanwezigen gingen na een inleiding van 

Zorgwethouder Mirjam Pauwels (VVD) van gemeente De Wolden in gesprek over het onderwerp 

zorg.  

 

Landelijk programmamanager Jeannette Kraaij van “Zorg Verandert” trieerde de aanwezigen met 

stellingen, om bewust na te denken hun de zorgtoekomst en wensen kenbaar en bespreekbaar te 

maken. Het blijkt dat veel mensen dit (nog) niet doen. Ook werd duidelijk dat er steeds meer 

zorginitiatieven worden opgestart en ouderen zelf meer regie kunnen nemen en houden over hun 

eigen situatie.   Mirjam Pauwels benoemde de unieke locatie ’t Neie Punt, als een goed voorbeeld 

waarbij welzijn, zorg en wonen wordt gecombineerd in het centrum van Ruinen.  

 

Start van het politieke jaar Noord - 7 oktober 2017 

De 3 Noordelijke VVD bestuurdersverenigingen organiseerden gezamenlijk de start van het nieuwe 

politieke jaar op zaterdag 7 oktober 2017. De bijeenkomst is gehouden in het Postillion Hotel te 

Haren. Tijdens de opening van het nieuwe politieke jaar heeft Maarten van der Weijden een 

inleiding verzorgd. Van der Weijden is voormalig Nederlands zwemmer, olympisch kampioen en 

wereldkampioen bij het openwaterzwemmen.  

 

b. Flevoland 

In 2017 zijn in Flevoland geen eigen activiteiten georganiseerd. 

 

De bijeenkomst begin van de zomer werd afgelast omdat de spreker zich afmeldde en op zo kort 

mogelijke termijn het niet mogelijk was om een andere spreker te krijgen die kon ingaan op de 

kabinetsformatie en de politieke actualiteit in Den Haag. De kabinetsformatie was immers nog 

bezig. 

 

In het najaar is door de provincie Utrecht samen met Flevoland een provincie-event georganiseerd 

voor Fractievoorzitters en gedeputeerden van alle provincies, alsmede de VVD- Commissarissen. 

Zie verslag van Netwerk Provincies. Het netwerk Flevoland heeft zijn budget beschikbaar gesteld 

om deze bijeenkomst mogelijk te maken. 
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c. Friesland 

 

In 2017 is het aantal activiteiten beperkt geweest. Het jaar stond in het teken van de heroprichting 

van de kring Friesland. Daarnaast gingen eind 2017 een kleine 200.000 Friezen naar de stembus 

i.v.m. Een vervroegde herindelingsverkiezing. In 2018 zal er sprake zijn van een tweetal 

gemeenteraadsverkiezingen want ook aan het eind van dit jaar zal er sprake zijn van een 

herindelingsverkiezing in Noord Oost Friesland. De energie wordt kortom gestoken in de 

campagne met de daarbij behorende bijeenkomsten en met uitzondering van een mooie 

nieuwjaarsreceptie met een zeer inspirerende bijdrage van Olympisch kampioen Maarten van der 

Weijden zijn er verder in 2017 geen specifieke activiteiten georganiseerd. 

 

Het komende jaar gaan we ons vooral richten op d nieuwe leden van de gemeenteraad. Dat gaat 

waarschijnlijk gebeuren in samenwerking met de fractie van Provinciale staten zodat over en weer 

goed kennis wordt gemaakt en de contacten kunnen worden gelegd. 

 

d. Gelderland en Overijssel 

Als regionale vertegenwoordigers hebben Gelderland en Overijssel de krachten gebundeld tijdens 

de voorjaarsvergadering van de regio Oost.  

Dit was een doorslaggevend succes. Van minister tot raadslid, veel bestuurders lieten zich op deze 

zaterdagochtend in Ede zien én van zich horen.  

Centraal in de bijeenkomst stond het rapport 'De kracht van Oost' en de vraag hoe we deze 

relevante informatie als VVD zouden kunnen gebruiken in opmaat naar de 

gemeenteraadsverkiezingen. 

 

Activiteit 1 

Onderwerp: De kracht van Oost 

Doelgroep: alle Gelderse en Overijsselse bestuurders 

Type activiteit: Interactieve bijeenkomst 

Datum: 6 mei 2017 

Locatie: Ede 

Aantal deelnemers: +70 

 

Korte evaluatie: 

Als regionale vertegenwoordigers van Gelderland en Overijssel hebben we de krachten gebundeld 

tijdens de voorjaarsvergadering van de regio Oost.  

Dit was een doorslaand succes. Van minister tot raadslid, veel bestuurders lieten zich op deze 

zaterdagochtend in Ede zien én van zich horen.  

Centraal in de bijeenkomst stond het onderzoeksrapport 'De kracht van Oost' en de vraag hoe we 

deze relevante informatie als VVD zouden kunnen gebruiken in opmaat naar de 

gemeenteraadsverkiezingen. 

Na boeiende inleidingen van onder andere Daniel Koerhuis (TK-lid) en een inhoudelijke toelichting 

op het rapport werden de aanwezigen opgedeeld in regio's. Per regio werden de sterkten en zwakten 

benoemd en hoe de VVD hier een positieve rol in zou kunnen spelen. Deze sessie zorgde voor een 

inhoudelijke opmaat voor de verschillende lokale verkiezingsprogramma's die later werden 

vastgesteld. 

 

De bijeenkomst werd als zeer positief ervaren. Voor 2018 zijn we alweer aan het nadenken hoe we 

op eenzelfde manier hier een vervolg aan kunnen geven. 
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Activiteit 2 

Onderwerp: lijsttrekkers-app 

Doelgroep: alle Gelderse lijsttrekkers en fractievoorzitters 

Type activiteit: whatsapp-groep om (campagne)kennis te delen 

Datum: najaar 2017 - maart 2018 

Locatie: nvt 

Aantal deelnemers: 35 deelnemers 

 

Korte evaluatie: 

De app is een initiatief van Renee Theunissen en word ondersteunt door Frederik Zevenbergen 

(namens Fractievoorzittersplatform) en Frederik Peters (regiovertegenwoordiging Gelderland).  

In deze appgroep worden campagneactiviteiten en -ontwikkelingen met elkaar gedeeld. Hierdoor 

kunnen succesverhalen ook elders ingezet worden en zijn we op de hoogte van de ontwikkelingen 

in iedere regio. Daarnaast brengt dit lijsttrekkers en fractievoorzitters met elkaar in contact.  

De app is nadrukkelijk niet bedoeld om met elkaar de inhoudelijke discussie aan te gaan. Dat zou 

ervoor zorgen dat te veel mensen 'gespamd' worden. Juist omdat alleen interessant materiaal word 

gedeeld en de hoeveelheid berichten erg overzichtelijk is, is de appgroep een succes geworden.   

 

e. Groningen 

 

In 2017 heeft de bestuurdersvereniging in Groningen slechts twee evenementen georganiseerd.  

  

Op zaterdag 7 oktober werd het nieuwe politieke jaar geopend samen met Drenthe en Friesland. 

Het is een goed leerzame bijeenkomst geworden. Maarten van der Weijden heeft een prachtige 

inleiding verzorg die bij de vele aanwezigen een onvergetelijke indruk heeft achter gelaten.  

  

Op maandagavond 23 oktober 2017 werd een bijeenkomst over de waterstofeconomie gehouden. 

Omdat we als netwerkpartij ook de leden van Midden-Groningen hebben uitgenodigd (woensdag 

22 november waren immers de herindeling verkiezingen) werd ook  uitgebreid gesproken over de 

koers die de VVD voor Midden-Groningen wil gaan varen. De opkomst was goed te noemen. De 

bijdrage van Andre Bosman was prima. Er werd een  duidelijk beeld geschetst waar we de 

komende jaren in Groningen rekening mee moeten houden. 

 

f. Limburg  

 

Geen verslag ontvangen. 

 

g. Noord-Brabant 

 

Het Brabantse bestuurdersnetwerk heeft in 2017 geen activiteiten ondernomen. 

 

h. Noord-Holland 

 

Door capaciteitsgebrek heeft er in 2017 slechts één centrale bijeenkomst van het 

bestuurdersnetwerk in Noord-Holland plaatsgevonden. Ook al was de kwantiteit laag, de kwaliteit 

was hoog.  
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De bijeenkomst was, evenals in 2016 met Hayke Veldman, weer opgezet rond het thema van de 

nieuwe omgevingswet. Als VVD bestuurders willen wij de kans niet laten lopen om onze ideeën en 

visie over de omgeving te laten landen in het beleid en de uitvoering. Een goede voorbereiding op 

deze wet is daarom nodig Professor mr. W.C.T.F. de Zeeuw heeft een inleiding gehouden over de 

betekenis van de nieuwe omgevingswet voor Raads- en Statenleden, Wethouders en 

gedeputeerden. De centrale vraag was hoe de volksvertegenwoordiging van gemeenten en 

provincies hun democratische rol goed en effectief kunnen inzetten om het land/regio/gemeente 

naar hun visie te vormen. Wat verandert er in de rol van de volksvertegenwoordiging ten aanzien 

van Ruimtelijke Ordening en hoe kan je politiek effectief hier op sturen? De bijeenkomst leidde tot 

veel discussie en verdieping bij de aanwezigen.  

 

Naast deze activiteit heeft het netwerk Noord-Holland zijn ondersteuning aangeboden bij een 

aantal afdelingen waar bestuurlijke uitdagingen zich voor deden. Deze ondersteuning werd in het 

algemeen zeer gewaardeerd.  

 

Aan het begin van 2017 is gestart met het formeren van een bestuur voor het netwerk Noord-

Holland. Helaas waren de mutaties in de loop van het jaar dermate groot, dat dit bestuur nog niet 

tot een effectieve uitvoering is gekomen. Hoe dit voor te zetten, is een eerste aandachtspunt voor 

2018. 

 

i. Utrecht 

 

De VVD-Bestuurdersvereniging Utrecht heeft in 2017 twee bijeenkomsten ingepland rondom 

actuele politieke kwesties die in de provincie spelen. De deelnemers van deze bijeenkomsten 

bestonden uit VVD-statenleden, raadsleden en wethouders. Naast de inhoudelijke kant, was er ook 

gelegenheid voor het onderhouden van contacten en het uitwisselen van ervaringen tussen de 

aanwezige VVD-bestuurders. Voor deze bijeenkomsten zijn geen kosten gemaakt ten laste van de 

Bestuurdersvereniging. In het najaar heeft Sjoerd Potters de rol van vertegenwoordiger van het 

Utrechtse VVD-netwerk overgenomen van Tjapko Poppens, vanwege diens benoeming als 

Voorzitter VVD Regio Midden Nederland.     

 

j. Zeeland 

 

Er zijn in totaal 4 netwerkbijeenkomsten geweest, waarbij altijd bestuurders aanwezig waren van 

gemeenten, provincie, waterschap, en 1e of 2e Kamer. Gemiddeld werden de bijeenkomsten door 

25 personen bezocht. Alle bijeenkomsten vonden plaats in ’s Heer Abtskerke. 

 

Op 1 april was er een bijeenkomst in ’s Heer Abtskerke, aanwezig waren ongeveer 25 personen. 

Gesproken is over de ontwikkelingen bij het energiebedrijf Delta, en over de organisatie van de 

campagne voor de gemeenteraadsverkiezingen. 

 

Op  24 juni is  er gesproken over actuele ontwikkelingen in de provinciale politiek, o.a. de 

totstandkoming van het nieuwe Omgevingsplan. Verder is er gesproken over de afstemmen van de 

activiteiten van de Bestuurdersvereniging met die van het Lokaal Netwerk Zeeland. 

 

Op 9 september en 11 november waren er een bijeenkomsten in ’s Heer Abtskerke. Deze 

bijeenkomsten stonden helemaal in het teken van de campagne voor de 

gemeenteraadsverkiezingen. 
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Onze Zeeuwse campagne coördinator Wilfried Boonman heeft in samenwerking met de 

bestuurdersvereniging een aantal campagne activiteiten georganiseerd en gecoördineerd. De 

uitslag was dat de VVD in 6 van de Zeeuwse gemeenten een gelijk aantal raadszetels heeft als in 

2014, in 2 gemeenten een zetel minder en in 5 gemeenten een zetel meer. Daar zijn we als 

Zeeuwse VVD blij mee. 

 

k. Zuid-Holland 

 

In 2017 is er door de Kring Zuid-Holland vooral ingezet op samenbrengen van bestuurders van de 

verschillende gremia. Tevens stond het jaar 2017 in het teken van verbeterde samenwerking met 

het VVD regio Zuid Holland bestuur. Met de Tweede Kamerverkiezingen in 2017 en de 

Gemeenteraadsverkiezingen in het vooruitzicht stonden de thema’s ontmoeten en samenwerken 

van VVD bestuurders in Zuid-Holland centraal.  

 

Het Bestuur van de Kring Zuid-Holland, bestaande uit Laura Werger (vml wethouder Gouda), 

Ewald van Vliet (Bestuursvoorzitter Lucas College, maatschappelijk middenveld), Floor Vermeulen 

(Gedeputeerde  Zuid-Holland), Leon van Noort (wethouder Binnenmaas), Karima Bouchtaoui (lid 

AB Waterschap Schieland en de Krimpenerwaard ) en Merel Kool (medewerker Statenfractie 

belast met het secretariaat) is in 2017 driemaal bijeen geweest.  

 

Er zijn 3 bijeenkomsten georganiseerd door de Bestuurderskring waarvan een samen met de 

regio. Alle bijeenkomsten zijn goed bezocht en zijn bijzonder gewaardeerd door de leden zowel 

voor wat betreft de onderwerpen, die aan de orde kwamen, als de mogelijkheid om elkaar te 

ontmoeten.  

 

De eerste bijeenkomst betrof een gezamenlijke bijeenkomst rondom de ALV Zuid Holland waarbij 

de bestuurdersvereniging samen met het regio bestuur een workshop campagnevoeren hield. 

Hierbij werden ervaringen uitgewisseld over een goede campagnestrategie, goed benutten van 

social media en best practices uitdelen met elkaar.  

 

De tweede bijeenkomst betrof een werkbezoek aan museum Voorlinden te Wassenaar. Hier 

werden we welkom geheten door Ewald van Vliet. Doel van dit werkbezoek was ervaren hoe 

belangrijk cultuur in Zuid-Holland is en dat particuliere initiatieven zeer belangrijk zijn voor de 

cultuursector. Na deze bijeenkomst was er ruimte voor intercollegiaal overleg en netwerken.  

 

Als laatste is er een bijeenkomst geweest bij het Hoogheemraadschap Schieland waarbij we 

welkom zijn geheten door Karima Bouchtaoui, lid algemene bestuur. Dit bezoek stond in het teken 

van de waterschappen, het belang van innovatie en de duurzaamheidsopgave in de watersector. 

Na de inhoudelijke presentaties hebben de deelnemers de unieke mogelijkheid gehad om de 

afvalwaterzuiveringsinstallatie Kralingse Veer te bezoeken. Het werkbezoek is afgesloten met 

ruimte voor intercollegiaal overleg en afstemming.  

 

Het bestuur van VBV Zuid-Holland constateert dat in 2017 vooral de samenwerking tussen regio 

bestuur en Bestuurdersvereniging is verbeterd en tevens dat het erg gewaardeerd werd dat 

bestuurders van verschillende gremia elkaar konden ontmoeten en kennis konden delen. 

Terugblikkend op het jaar 2017 ziet het bestuur van de VBV Zuid-Holland tevens dat er een mooi 

begin is gemaakt om de VVD netwerken voor te bereiden op de gemeenteraadsverkiezingen 2018. 
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11.  >COMMUNICATIE 

Liberaal Bestuur  

Liberaal Bestuur is het ledenmagazine van de VVD-Bestuurdersvereniging. In het magazine wordt 

de politieke actualiteit besproken en geven bestuurders op landelijk, provinciaal, regionaal en 

gemeenteniveau hun visie op bestuurlijke vraagstukken. Ook is er al enkele jaren een 

samenwerkingsverband met het kenniscentrum Europa decentraal om ook de vraagstukken op 

Europees niveau niet uit het oog te verliezen.  

 

Voor het drukken en de distributie van het magazine werd Pro Image Group te Noordwijk 

ingeschakeld. De eindredactie vond plaats op het Algemeen Secretariaat en in samenwerking met 

bestuurslid Pieter Heiliegers.  

 

Liberaal Bestuur is in 2017 vijf maal verschenen: 

o Editie 1 (2 februari 2017): De nut en de noodzaak van het waterschap 

o Editie 2 (9 maart 2017): Wij stellen aan u voor: Het bestuur van de VVD-

Bestuurdersvereniging 

o Editie 3 (7 juli 2017): Voorjaarscongres VVD-Bestuurdersvereniging  

o Editie 4 (7 oktober 2017): Het gemeentehuis uit, de straat op! 

o Editie 5 (21 december 2017): Najaarscongres in Lunteren 

 

Community 

Eind 2015 is de Community voor de (oud-)leden van de VVD-Bestuurdersvereniging gelanceerd. 

De Community is een online communicatiemiddel voor VVD-bestuurders. Het is een besloten 

discussieplatform en een geschikt hulpmiddel om documenten te delen.  

 

Ook de Community wordt ieder jaar verbetert. Iedere gebruiker die voor de eerste keer inlogt 

binnen de Community krijgt een uitgebreide uitleg te zien over het gebruik van de Community. Ook 

is het nu mogelijk om als gebruiker op uw persoonlijke pagina uw voorkeuren aan te geven. Door 

het aangeven van de interessegebieden ontvangt de gebruiker meldingen op zijn of haar 

smartphone wanneer er een discussie wordt gestart over het onderwerp van zijn of haar voorkeur.  

 

Vanaf nu is het ook mogelijk om deel uit te maken van een besloten groep. Zo kan de gebruiker 

binnen een groep over een specifiek onderwerp in gesprek, kunnen er afspraken worden gemaakt 

en documenten worden gedeeld. Tot slot is het nu mogelijk om naast documenten ook video’s en 

foto’s te delen binnen de Community. 

 

12.  >FINANCIËN  

Contributie 

De contributie van de VVD-Bestuurdersvereniging komt als toeslag op de contributie van de VVD 

en wordt tegelijkertijd hiermee door de VVD geïnd. In 2017 bedroeg die toeslag €120,-. Daarnaast 

kent de VVD-Bestuurdersvereniging het buitengewoon lidmaatschap voor oud-bestuurders. De 

jaarlijkse toeslag hiervoor bedroeg in 2017 €57,-. Beide toeslagen zijn vastgesteld in de Algemene 

Ledenvergadering in november 2016. 
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Kascommissie 

In 2017 bestond de kascommissie uit de volgende personen: 

 Lid: Marianne Poot 

 Lid: Herbert Raat 

 Lid: Queeny Rajkowski  

 Plaatsvervangend lid: Henk Peterse 

 Plaatsvervangend lid: Regien Courtz 

 Plaatsvervangend lid: Wilfried Boonman 

 

De kascommissie is benoemd door de Algemene Ledervergadering in mei 2017.  

 


